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Opgemaakt door  Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Erik Schellekens (voorzitter), Bert Schellekens (LRG), Marije de Groot 
(CDA), Piet Poos (CDA), Ad van Beurden (VVD), Johan Swaans (VVD), 
Paul Schellekens (VVD), Pernell Criens (PvdA), Antoon van Baal 
(PvdA), Henk Gabriëls (PAG), Corné de Rooij (CDA - vanaf agendapunt 
2) 
Gasten 
Mevrouw Karluk (Vodafone) 
De heer Stroucken (bewoners Veertels) 
De heer Van de Corput (ondernemers Riel) 
Michel Tromp (gemeentesecretaris) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Mark van Oosterwijk (PAG), Liselotte Franssen (LRG), Christel van 
Neerven (PAG), Stijn van den Brekel (SP), Willem Couwenberg (Lijst 
Couwenberg) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Informatiebijeenkomst/2017/04-juli/20:00 
 
 

1. Informatie over de uitvoering van de motie Veertels 
De voorzitter leidt het agendapunt in. 
Wethouder Guus van der Put informeert de aanwezigen over de uitvoering van de motie Veertels. 
(Presentatie bijlage 1) 
De heer Stroucken geeft een toelichting namens de omwonenden (zie bijlage 2) 
De heer Van de Corput geeft een toelichting namens de ondernemers Riel (zie bijlage 3) 
Mevrouw Karluk geeft namens Vodafone aan dat het technisch helaas niet anders kan dan met een 
grote mast, om het gebied te voorzien van 4G en binnenkort ook 5G. KPN geeft aan wel te willen site-
sharen op de mast op de huidige locatie. Wanneer er geen vergunning wordt afgegeven zal Vodafone 
waarschijnlijk voorlopig geen mast plaatsen. 
 
Bert Schellekens heeft een aantal vragen over het verhaal van de wethouder. Hem is niet helder wat 
de consequenties zijn van het evalueren van het huidige antennebeleid in 2018. Ook is niet helder 
wat voor extra ruimte er is als we het zoeken buiten de huidige beleidskaders. 
Ad van Beurden geeft aan dat de VVD de motie niet gesteund heeft, omdat het beter is dat bewoners 
en ondernemers samen met Vodafone naar een oplossing zoeken. Waarom trekt Vodafone de 
stekker eruit als deze locatie niet doorgaat?  
Mevrouw Karluk antwoordt dat het betekent dat Vodafone op dat moment weer van voor af aan 
moet beginnen met onderzoek. Dan moet de locatie in Riel weer worden afgewogen worden tegen 
andere plaatsen waar een dekkingsgat is. Goirle loopt nu als gemeente erg achter. We hebben nu 
budget vrijgemaakt om dit op te lossen. Als het niet doorgaat komt Goirle weer onder aan de lijst. 
 
Paul Schellekens hoort de wethouder zeggen dat Vodafone bereid is om naar een andere locatie te 
kijken, als deze locatie niet doorgaat, mits de kosten worden vergoed. 
Mevrouw Karluk dat staat nog steeds open. Dan zou het wel onderaan de prioriteitenlijst gaan staan. 
Maar gezien de kosten van een nieuwe locatie denkt zij dat het daar zal stranden.  
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Antoon van Baal geeft aan dat in de kern Goirle een 200 meter zone geldt rondom masten. Is er 
verschil in beleid, en zo ja, waarom? 
Henk Gabriëls stelt dat in het bedrijfsleven geldt dat uiteindelijk aan ieder project geld moet worden 
verdiend. Is er gedacht aan het plaatsen van 2 masten? 
Mevrouw Karluk geeft aan dat een 37,5 meter nodig is voor de hoogte, onder andere om heel Riel te 
bedekken.  
In dat geval zijn masten zeker minimaal 25 meter, omdat men boven de boomgrens uit moet komen. 
Er is geen budget voor 2 masten . Bovendien ligt er het verzoek van sitesharing van KPN. 
De heer Stroucken geeft aan dat de scouting geen last heeft van zulke lasten om over de hele wereld 
uit te zenden. Daarnaast is er nog het probleem van de elektromagnetische straling. Vergelijkt met 
asbestproblematiek in het verleden. Hij is bang dat er mensen aan gaan overlijden. 
 
Wethouder Guus van der Put geeft aan dat er geen consequenties zijn van een evaluatie voor het 
huidige beleid. De twee antennes die nu in behandeling zijn, zijn gebaseerd op het huidige beleid. Die 
zijn input voor de evaluatie. Als we komen tot een andere zonering in de toekomst, dan is dat ook 
weer een afweging. Of de masten al geplaatst zijn volgend jaar is niet zeker, omdat  wanneer wordt 
doorgeprocedeerd kan de procedure 2 tot 3 jaar duren.  
Het beleid is voor Goirle en Riel gelijk. We kijken eerst of plaatsing op gebouwen mogelijk is, daarna 
kijken we naar de mogelijkheid van plaatsing op bedrijventerreinen.  
 
Marije de Groot is blij dat er geen verschil is in het beleid tussen Goirle en Riel. Heeft ernstige moeite 
met de vergelijking met asbest en mensen die overlijden. 
Ad van Beurden lijkt het heel erg jammer wanneer dit naar de Raad van State moet. Het lijkt hem 
voor Vodafone niet handig is wanneer zij de stekker eruit trekken. Er moet toch een oplossing 
mogelijk zijn? 
Doet een beroep om alsnog te proberen eruit te komen. 
Antoon van Baal betreurt het ook als het niet tot een oplossing komt. Het lijkt er wel op dat alle 
mogelijkheden onderzocht zijn. Kennelijk komen we op één locatie uit. Daar zou hij ook niet blij van 
worden als aanwonende. Maar als gemeenteraad zitten we er voor het algemeen belang. Vindt 
daarom het verzoek van de heer Van de Corput erg belangrijk en wordt niet blij van de opmerking 
van Vodafone dat we achter lopen.  
Voor veiligheid is het ook belangrijk dat de telefoon het doet. Vanuit dat algemene belang vraagt hij 
om de mast te plaatsen. Destijds is tegen de motie gestemd omdat de bezwarencommissie al een 
zorgvuldige belangenafweging. 
Henk Gabriëls heeft het gevoel dat als partijen elkaar goed en eerlijk aankijken en bereid zijn om een 
stapje naar voren te doen een oplossing moeten vinden. Als het iets meer zou kosten, dan kun je 
daar toch over praten. 
Mevrouw Karluk geeft mee dat zij veel gemeenten bezoekt en beleidsstukken ziet. Bij andere 
gemeenten wordt het antennebeleid van Goirle onder de aandacht gebracht als een goed voorbeeld. 
Antennemasten zijn geen mooie dingen, maar ze zijn wel noodzakelijk in deze moderne wereld. Als je 
als operator met alle aspecten rekening moet houden, en ook nog met een heel dorp in gesprek 
moet gaan om iedereen blij te maken, dan is dat ondoenlijk. Als je de normale procedures volgt 
hebben burgers voldoende ruimte om zich in de procedure te mengen. 
De alternatieven die uit Riel zelf zijn gekomen zijn, zijn technisch en radio technisch niet reëel.  De 
ervaring is dat je er in die gesprekken niet uitkomt. 
Paul Schellekens stel dat geld niet de beperking is, is er dan wel een andere locatie mogelijk? 
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Mevrouw Karluk geeft aan dat de locatie bij Vodafone een lagere prioriteit krijgt. Voor Riel hebben 
we alle mogelijkheden bekeken binnen het huidige beleid. Er zijn geen alternatieven. 
Ad van Beurden lijkt het heel sterk dat er geen oplossing is te vinden als er van alle partijen een 
aantal mensen meepraten. Wellicht moet er dan van Vodafone dan wat geld bij. Maar dat is het 
grootste probleem niet, partijen moeten allemaal zelf willen en een stukje meebewegen. 
De heer Stroucken geeft aan dat de bewoners openstaan voor de suggesties van de heer Van 
Beurden. Men wel best tegen een mast aankijken, maar niet onder aan de voet van een mast van 
37,5 meter wonen  is iets anders. Is het denkbaar dat één van de Rielse ondernemers hiervoor in 
beeld kan zijn? 
De heer Van de Corput geeft aan dit niet te kunnen overzien. Vodafone geeft aan dit onderzocht te 
hebben. We moeten proberen elkaar iets te gunnen. We moeten goedwillend zijn naar elkaar. Dit 
geldt voor ons allemaal. We moeten met elkaar moeten proberen. 
De heer Stroucken geeft aan dat hij in heel Riel kan bellen. 
Wethouder Van der Put stelt dat hij de informatie tot zich heeft genomen. 
Bert Schellekens vraagt zich af of we ons niet te veel laten inkaderen door te blijven denken binnen 
de huidige beleidskaders. Moeten we het beleid niet aanpassen aan de lokale situatie, dan wanneer 
we blijven zoeken binnen die kaders. 
Paul Schellekens geeft aan dat we wel goed hebben nagedacht over de beleidskaders. Nu de 
beleidskaders aanpassen betekent dat wij weer van 0 af aan beginnen.  
Bert Schellekens geeft aan dat als we de beleidskaders in 2018 willen gaan evalueren, kunnen we 
toch kijken of we een locatie kunnen vinden waarbinnen het wel lukt? Niet iedereen had mogelijk bij 
het beleid een beeld van de uitvoerbaarheid.  
Marije de Groot geeft aan dat gesuggereerd wordt dat de beleidskaders ruimer zouden kunnen 
worden. Heeft daar niet veel hoop op. 
 
De voorzitter concludeert dat iedereen voldoende geïnformeerd is. 
 

2. Presentatie bestuursrapportage 
De heer Poos zou de presentatie graag van te voren willen krijgen, zodat hij iets kan voorbereiden. 
De gemeentesecretaris Michel Tromp presenteert de bestuursrapportage. (Sheets zijn bijgevoegd - 
bijlage 4). 
 
Toegezegd wordt dat voor de budgetmutaties een overzicht wordt gemaakt van incidenteel en 
structureel. 
 
Wethouder Marijo Immink vult aan dat het neerwaarts bijstellen van het budget voor hulp bij het 
huishouden al jarenlang heel voorzichtig is gegaan. We lijken nu al jarenlang structureel over te 
houden. 
Piet Poos vraagt of er dingen zijn waar we echt wakker van moeten liggen. 
Antoon van Baal vraagt naar aanleiding van de risico's dat er geruchten zijn over toenemende 
vluchtelingenstromen in Italië. Blijven dan de oude afspraken met COA geldig? 
Corné de Rooij vraagt waar de mer-kosten Fokmast mee te maken hebben. 
 
Burgemeester Mark van Stappershoef antwoordt dat het COA op de achtergrond al heeft nagedacht 
over varianten en dat er noodvarianten zijn om de eerste opvang op te pakken. Er blijft wel 
onzekerheid bestaan. Het gaat niet automatisch op dezelfde manier. 
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Wethouder Guus van der Put geeft aan dat de mer kosten moeten worden gemaakt voor het 
proefproject Regte Heide. Daar ligt een integrale gebiedsopgave. De crisis- en herstelwet geeft de 
mogelijkheid een verbrede mer uit te voeren. Een deel van de kosten wordt mogelijk betaald door 
andere partners in het project, 
Wethouder Theo van der Heijden geeft aan dat de bestuursrapportage zo zorgvuldig mogelijk is 
opgesteld met de huidige kennis. Alle risico's die wij kunnen inschatten hebben we ingeschat. 
Wethouder Marijo Immink vult aan dat de kosten voor de jeugdzorg wel toenemen. Als er een gezin 
komt met complexe meervoudige problematiek kan de situatie anders zijn. 
 
 

3. Stand van zaken voorbereiding begroting 
Wethouder Van der Heijden geeft aan dat de mei circulaire een positief resultaat heeft opgeleverd, 
waarmee een aantal pm posten kunnen worden ingevuld. Dat geeft de verwachting dat we afkoersen 
op een sluitende begroting met een saldo van circa € 100.000,00. 
 
De voorzitter sluit de bijeenkomst om 22.20 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de gemeente Goirle in haar vergadering 
van 6 september 2017 
 
De voorzitter,     de griffier, 
 
      


